
PROTOKÓŁ NR XIV/2016
z sesji Rady Gminy Brzeźnica
z dnia 23 czerwca 2016  roku

1. Otwarcie Obrad.  

Frekwencja: 13 radnych na sali.

2. Uchwalenie porządku obrad.  

Przewodniczący rady Gminy Krzysztof Kosiński poinformował, że dnia 16.06.2016 r wpłynął do 
niego  wniosek  Wójta  o  wycofanie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  odwołania 
Skarbnika Gminy. Wniosek przyjąłem i będziemy głosować nad porządkiem obrad bez tego punktu

Przystąpiono do głosowania porządku obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 
 Porządek obrad: 
      1. Otwarcie obrad  sesji. 

2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacje Wójta o działaniach podjętych od ostatniej sesji.
5. Informacje  Przewodniczącego  Rady  Gminy  oraz  Przewodniczących  Komisji  stałych  o 

odbytych spotkaniach czy posiedzeniach. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Brzeźnica,
- sprawozdanie z wykonania budżetu za 2015 rok i informacja o stanie mienia komunalnego,
- sprawozdanie finansowe za 2015 rok,
- opinia komisji rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały.
b)absolutorium 
- wniosek Komisji Rewizyjnej,
- opinia o wniosku Komisji Rewizyjnej wydana przez Regionalna Izbę Obrachunkową w Zielonej 
Górze,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały.
c)skargi na działalność Wójta Gminy Brzeźnica,
d)zmian w budżecie.

7. Interpelacje i wnioski radnych.
8. Inne sprawy organizacyjne, które wynikną po wysłaniu zawiadomień.
9. Zakończenie obrad.

Dot. pkt.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

12 radnych na sali, radny Budakowski nieobecny w trakcie głosowania.
Nie było uwag do protokołu, został przyjęty jednogłośnie. 



Do pkt. 4   Informacje Wójta o działaniach podjętych od ostatniej sesji.   

Wójt zwrócił uwagę na kilka rzeczy:
Wspomniał  o  Pasionku,  o  zakończeniu  budowy  remizy.  Pogratulował  radnemu  Grzegorzowi 
Szymońskiemu, który został odznaczony brązowym krzyżem zasługi. 
10.06.2016 odbyła się Spartakiada Samorządowców, zajęliśmy 4 miejsce. 
11.06.2016 odbyły się  powiatowe  zawody strażackie,  OSP Wichów zajął  4  miejsce,  Jabłonów 
kobiety 1 miejsce, młodzieżowe drużyny chłopców 3 miejsce. 
Odbyła się kontrola NIK odnośnie gospodarki  ściekowej, jest protokół z którego przede wszystkim 
wynika,  że  musimy  przeprowadzić  kontrolę  przydomowych  zbiorników  bezodpływowych  w 
gospodarstwach domowych. Takie kontrole po wakacjach w każdym z sołectw przy udziale sołtysa 
przeprowadzimy. Przy okazji przyjrzymy się ile kto ma psów. 
Kontrola  wytknęła  nam,  że  każdy  kto  ma  bezodpływowy  zbiornik  powinien  mieć  umowę  z 
zakładem, który wywozi nieczystości, będziemy rozdawać te umowy. 
Budowa  drogi,  jest  bardzo  dużo  skarg  na  wykonanie  drogi  od  mieszkańców,  niektóre  uwagi 
uważam, że są słuszne. Za to co było w projekcie odpowiada inspektor nadzoru. Sołtys również 
zgłosił mi uwagi mieszkańców, w poniedziałek będzie wstępny odbiór, ja też zgłoszę kilkanaście 
uwag. 

Pytania:

Sołtys  Aleksander  Zielonka:  kto będzie w komisji  odbierającej  drogę? Zaproponował osobę do 
komisji, która ma uprawnienia drogowe.
Wójt: to wstępny odbiór, wiem o tym od kierownika budowy. Nie mam oficjalnych informacji ze 
Starostwa, więc nie mogę dokładać kogoś do komisji.  

Do  pkt.  5.  Informacje  Przewodniczącego  Rady  Gminy  oraz  Przewodniczących  Komisji 
stałych o odbytych spotkaniach czy posiedzeniach.  

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kosiński: 18.06.2016 uczestniczyłem w zebraniu gminnym 
OSP Brzeźnica, gdzie padło dużo miłych słów w stronę Rady, gdzie podziękowano za współpracę. 

Komisje stałe:

Przewodniczący  Komisji  ds.  budżetu  i  finansów  Jan  Buganik:  posiedzenie  odbyło  się  w  dniu 
17.06.2016  roku,  tematem  posiedzenia   były  projekty  uchwał  z  dzisiejszej  sesji,  z  tym,  że 
opiniowaliśmy również projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika. Do wszystkich uchwał 
komisja ustosunkowała się pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sylwester Jakubczyk: odczytał protokół z posiedzenia komisji 
z dnia 15.06.2016 r. odnośnie kontroli w sprawie opieki i dowozów dzieci do szkół. 

Wójt nadmienił, że szykuje się remont mostu na drodze powiatowej na Stanów, oficjalny objazd 
będzie  wyznaczony  przez  Miodnicę.  Spróbujemy  zrobić  nieoficjalny  objazd  drogą  Leśną, 
poprawimy drogę  w  lesie,  ale  to  nie  będzie  droga  dla  autobusów.  Szykuje  się  nam poważny 
problem. 
Został rozstrzygnięty przetarg na drogę we Wrzesinach, zostanie wykonany 600 metrów drogi. 



Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
(13 radnych na sali)

– rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  oraz  sprawozdania  z 
wykonania budżetu Gminy Brzeźnica,

Przewodniczący Rady Gminy: radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za 2015 rok oraz 
sprawozdanie finansowe, zapoznali się z materiałami. 
Radny Józef Szmit zapytał czy istnieje możliwość zapoznania się ze sprawozdaniem finansowym z 
działalności Gminnego Zakładu Usługowego, czy zarabia na siebie czy nie? 

Wójt : nie widzę problemu, Zakład składa swoje sprawozdanie finansowe i można to zbadać. 

Nie było więcej pytań.

Przewodniczący Rady Gminy: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił na początku, że 
opinia jest pozytywna. 

Nie było dyskusji, przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brzeźnica. 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie. 

– absolutorium ,  

– odczytanie wniosku komisji rewizyjnej ,
– Przewodniczący odczytał opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej wydana przez Regionalna 

Izbę Obrachunkową w Zielonej Górze,
Nie było pytań i uwag, przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie  absolutorium, która 
została przyjęta przez Radę jednogłośnie. 

– skargi na działalność Wójta Gminy Brzeźnica,  

Przewodniczący Rady Gminy : zapytał się czy są pytania odnośnie projektu uchwały przypomniał,  
że  skarga  była  rozpatrywana  przez  komisję  rewizyjną.  Radni  otrzymali  uchwałę  wraz  z 
uzasadnieniem. 
Nie było uwag i wątpliwości więc Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie uchwałę w 
sprawie skargi na działalność Wójta gminy Brzeźnica. Uchwała została podjęta jednogłośnie.   

– zmian w budżecie,  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał się radnych czy maja pytania do projektu uchwały.
Nie  było  pytań,  więc  uchwała  w sprawie  zmian  w budżecie  została  poddana  pod  głosowanie, 
przyjęto jednogłośnie.  

Do pkt. 7. Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny  Sylwester  Jakubczyk:  zwrócił  uwagę  na  niebezpieczny  zakręt  na  końcu  Chotkowa  w 
kierunku Stypułowa, bardzo zła widoczność w tym miejscu. 

Sołtys sołectwa Wichów: poprosiła o wykoszenie cmentarza, obkoszenie kosą spalinową. 



Wójt: powiedział, że brakuje ludzi do pracy. 

Sołtys Joanna Sygutowska: sprawa koszenia rowu. 

Radny  Grzegorz  Szymoński:  poprosił  o  interwencję  w  sprawie  poboczy  na  terenie  gminy 
Nowogród Bobrzański na drodze do Zielonej Góry.

Wójt:  rozmawiałem już na ten temat  z  burmistrzem Nowogrodu mówił,  że  nie  ma wpływu na 
Zarząd Dróg Powiatu Zielonogórskiego. 

Sołtys Aneta Połomka: czy kontrola szamb o której mówił Wójt będzie w jakiś sposób wiążąca?

Wójt: każda osoba posiadająca zbiornik bezodpływowy ma mieć umowę z Zakładem na wywóz 
nieczystości,  u  nas  może  wywozić  ścieki  tylko  nasz  Gminny  Zakład  Usługowy.  Jesteśmy 
zobligowani  do  przeprowadzenia  takiej  kontroli,  choć  wiemy,  że  tego  typu  kontrole  nie  są 
popularne. 

Radny Sylwester Jakubczyk: zapytał o sprawę wywożenia gnojowicy na pola.

Wójt: gnojowica to inny temat, my mówimy o ściekach komunalnych. 

Radny Jan Buganik: poruszył temat aktualizacji działek ze starostwa powiatowego, żeby to nie były 
pomiary zza biurka tylko faktyczny fizyczny pomiar. 

Wójt: zgłoszę do Starostwa, ze takie sygnały są. 

Sekretarz  Gminy  Danuta  Roszak:  nadmieniła,  że  od  1  czerwca  dla  gminy  Brzeźnica  Oddział 
Zamiejscowy ANR znajduje się Lubsku.

Radny  Józef  Szmit:  zapytał  o  możliwość  sprowadzenia  wapna  na  pola  przez  Gminny  Zakład 
Usługowy?
Wójt:  nie  jesteśmy w stanie  takiej  usługi  wykonać,  proszę  pytać Kierownika  czy wykona taką 
usługę. 
Nie było więcej pytań. 

Do pkt.8. Zakończenie obrad.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Krzysztof  Kosiński  zamknął  obrady  XIV  sesji  Rady  Gminy 
Brzeźnica. 


